
Благодаря на всички Ви, че сте тук днес. Знам колко много означава това за хората в 

Израел, които преживяха най-тежката терористична атака от поколения насам.  

Гордея се, че съм тук днес с толкова много от Вас. Присъствието ни – тук, извън 

Европейския парламент – е изключително важно. Събирането ни в „Агора Симон Вейл“ 

е символично. Гласът ни е важен. А силната ни позиция срещу тероризма е от решаващо 

значение.  

7 октомври е ден, който ще остане завинаги в световната история. Светът стана свидетел 

на убийства на евреи само защото са евреи. Отново. В Израел.  

Тук сме заедно с председателя на Европейския съвет, председателя на Европейската 

комисия и всички Вас като едно цяло, за да изразим солидарността си. Осъждаме 

ужасяващите терористични актове и убийства и изискваме незабавното освобождаване 

на заложниците.  

Европа е готова да помогне с посредничество при вземането на решения. Но повтарям 

това, което вече казах – за тероризма оправдание няма.  

Хамас е терористична организация. Тя не представлява палестинския народ и неговите 

легитимни стремежи. Тя не предлага решения. Тя предлага кръвопролития.  

Трябва да погледнем истината в очите. На 7 октомври Хамас отне живота на повече от 

хиляда невинни бебета, деца, жени и мъже и все още държи близо 100 души за 

заложници. По време на музикален фестивал тя открива огън срещу стотици млади хора 

и убива безразборно, включително граждани на ЕС. Отвлича млади момичета и момчета. 

Грабва оцелелите от Холокоста и ги извлича от домовете им. Мъртвите тела на жертвите 

разнася по улиците като трофеи. 

Сега не е време за оправдания. Трябва да сме наясно за какво говорим: това е тероризъм 

в най-страшната си форма.  

Уважаеми г-н посланик Регев, благодарим Ви, че сте тук днес. Това е Европа. Ние сме с 

вас. 

А сега бих искала да помоля всички да почетем паметта на жертвите с минута мълчание.  

 


